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Dnevni red:  

- šolski red 

- informacije o malici 

- razno 

 
Seja je potekala 6. šolsko uro v sejni dvorani. Prisotnih je bilo 33 predstavnikov posameznih 
razredov. 

 
 

Ad 1: Dijakom so bile predstavljene spremembe v šolskem redu. Dijaški svet je potrdil novi 
šolski red. 
 

Ad 2: Dijaki so seznanjeni, da bodo plastični lončki kmalu ukinjeni in da jih bodo nadomestili 
takšni, za ponovno uporabo. Dijaki imajo nekaj pripomb čez malico. Delitev malice je 

počasna, zato zadnji v vrsti hitijo, da pojedo malico do zvonjenja. Večkrat se je zgodilo, da pri 
malici za 3. in 4. letnike zmanjka kakšen meni ali pa da ne dobijo popolnega menija (piše da 
je sladica in je potem ni). 

 
Ad 3: Podanih je bilo več predlogov: 

- Naj se naredi puloverje s kapuco z logotipom šole, kot jih imajo na nekaterih drugih 
srednjih šolah. Dijaki bi te puloverje kupili in s tem promovirali šolo. 

- Novi izdelki v klubu se naj izpostavijo z napisom NOVO. Opozorili so tudi, da so se 
nekatere cene precej zvišale (kava). 

- Dijaki želijo označbe za parkiranje motornih koles.  
- Pitnik za vodo pri telovadnici je večkrat zamašen s papirčki, zato se ga izogibajo. Bolj 

primeren bi bil takšen, kjer se lahko natoči vodo, kakršen je zgoraj pri zbornici. 
- Dekleta pogrešajo obešalnike v straniščnih kabinah, prav tako so opozorile, da milo v 

obeh nadstropjih večkrat do konca dneva zmanjka. 

- Profesorji zaradi kajenja zamujajo k pouku, če pa dijaki zamudijo, so takoj vpisani. 
 

 
 
 

Povzetek zapisnika sestavila mentorica dijaške skupnosti Danijela Horvat 


